
Protokół nr 9/2020 

Posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji  

z dnia 11 grudnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięło sześciu członków (załącznik nr 1 – lista 

obecności) oraz Sekretarz Gminy Jedlińsk. 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Zaopiniowanie projektów Uchwał w zakresie tematycznym Komisji. 

3.Rozpatrzenie spraw przekazanych do komisji 

4.Zaopiniowanie projektu budżetu na 2021 rok 

5.Sprawy bieżące, różne. 

6.Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Tomasz Plewiński powitał zgromadzonych gości 

oraz stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Komisja na posiedzeniu zajęła się projektem uchwały nr 5 przygotowanym 

na sesje Rady Gminy, który dotyczył wyznaczenia granic aglomeracji Gminy 

Jedlińsk. Po dyskusji na projektem uchwały przystąpiono do głosowania: pięć 

osób była za, jedna się wstrzymała, a więc opinia komisji jest pozytywna. 

 

Ad. 3. Przewodniczący odczytał pisma, które wpłynęły do prac w Komisji tj. 

- pismo od pani Sołtys z Nowej Woli dotyczące budowy w sołectwie farm 

fotowoltaicznych i poinformował, że odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy 

wraz z inwestorem, gdzie była obecna Pani Sołtys i przekazał, że zainteresowane 

strony osiągnęły porozumienie. 

 

Ad. 4. 

W kolejnym punkcie przystąpiono do zaopiniowania projektu budżetu na rok 

2021, podczas dyskusji pytania w nurtujących sprawach zadawała Pani radna Ewa 

Ofiara na które odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy. Po dyskusji przystąpiono 

do głosowania gdzie trzech radnych było za przyjęciem projektu budżetu, 

natomiast trzech było przeciw. 

 

Ad. 5. 



W sprawach różnych Przewodniczący udzielił głosu Panu urbaniście aby ten mógł 

przedstawić obecny stan prac na planem zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie tzw. „strefy wiatrakowej”. Pytania co do planu zadawali radna Patrycja 

Bartula-Jakubowska oraz radny Waldemar Dabiński, na które została udzielona 

odpowiedź. Po wyczerpaniu tematu Przewodniczący podziękował urbaniście za 

przybycie. 

Kolejno w tym punkcie głos zabrała Pani radna Ewa Ofiara, która zapytała o braku 

wpłynięcia pisma do prac komisji które złożyła w październiku. Wyjaśnienia w 

tej sprawie udzielił Przewodniczący Rady informując, że takie nie zostało 

zadekretowane do Rady z uwagi na fakt, że zawarte w nim postulaty kierowane 

były do Wójta Gminy. 

Następnym pytaniem była kwestia odwodnienia posesji w miejscowości Bierwce, 

podczas dyskusji rzeczowych informacji udzielił Sekretarz Gminy. 

 

Ad. 6. 

Po wyczerpaniu pytań i odpowiedzi Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

 

 

Przewodniczył i protokołował 

Tomasz Plewiński 


